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Vragen van het lid Ziengs (VVD) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Kringloopeconomie komt nog niet van de grond» 
(ingezonden 14 januari 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Kringloopeconomie komt nog niet van de 
grond»?1 

Vraag 2
Heeft u opdracht gegeven voor het onderzoek naar de kringloopeconomie of 
is dit gedaan op eigen initiatief van het Planbureau voor de Leefomgeving 
(PBL)? 

Vraag 3
Kunt u het PBL verzoeken de top 25 van meest beperkende wet- en regelge-
ving voor de kringloopeconomie, waar zij in dit onderzoek tegenaan zijn 
gelopen, zo snel mogelijk met de Kamer te delen? Zo nee, waarom niet?

1 Telefgraaf, 11 januari 2019, Kringloopeconomie komt nog niet van de grond (https://
www.telegraaf.nl/financieel/3010545/kringloopeconomie-komt-nog-niet-van-de-grond)
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